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Bílá Voda, 12. 7. 2011 - V prostorách Psychiatrické léčebny Bílá Voda se 
uskutečnila konference „Závislost na alkoholu a patologické hráčství“, kterou 
pořádal Olomoucký kraj v rámci projektu „Střednědobý plán rozvoje sociálních 
služeb v Olomouckém kraji“ spolufinancovaném Evropským sociálním fondem 
prostřednictvím Operačního programu Lidské zdroje a zaměstnanost a Státním 
rozpočtem České republiky.  
 
Konference byla jednou z aktivit minulého období realizace projektu. Cílem 
konference byla vzájemná výměna znalostí i zkušeností a odborná diskuse na 
adiktologické téma. Účastníky konference byli nejenom lidé, kteří se s problémem 
alkoholismu a gamblerství setkávají jako odborníci - zdravotničtí pracovníci, 
pracovníci v sociálních službách, zaměstnanci ve veřejné správě, psychologové a 
pedagogové, ale i lidé se zájmem o tuto problematiku.  
 
Konferenci zahájil ředitel Psychiatrické léčebny Bílá Voda MUDr. Petr Jeřábek, 
Ph.D., který přítomné ve zcela zaplněném sále pozdravil a představil jim své 
zařízení. V úvodním příspěvku se zamyslel nad možnými příčinami vzniku závislosti. 
O projektu „Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb v Olomouckém kraji“ 
informovala účastníky jeho koordinátorka Bc. Hana Bodnarová, pracovnice oddělení 
sociálních služeb Odboru sociálních věcí Krajského úřadu Olomouckého kraje.  
Po úvodní části se moderování konference ujala Mgr. Gabriela Mahrová, vedoucí 
terapeutické komunity při Psychiatrické léčebně Bílá Voda. 
Pak již následoval vlastní odborný program konference, včetně zajímavých diskusí 
po každém odborném příspěvku. Na závěr dopolední části proběhla studijní 
prohlídka léčebny a budovy terapeutické komunity včetně fundovaného odborného 
výkladu. 
Odpolední část patřila především problematice užívání alkoholu, včetně léčby a 
práce s lidmi, kteří jsou na alkoholu závislí.  
Konference byla zakončena projekcí  filmu  „Řekni drogám ne!“  bývalého studenta 
jesenického gymnázia Jana Koukala, který spolu s ředitelem občanského sdružení  
Darmoděj, o. s. v Jeseníku Josefem Vondrkou besedovali po skončení filmu s 
účastníky konference.  
 
Výborně organizovaná konference proběhla v přátelské tvůrčí atmosféře a dle 
hodnocení účastníků byla pro jejich další odbornou praxi velmi prospěšná. 


